
Referat – møte i FAU ved Fernanda Nissen Skole 
Tid: Tirsdag 14. januar 2025 kl 17:30-19:30 

Sted: Skolens naturfagssal 

 

Til stede fra FAU: 
• Sandra Rise Holstad, 5D 
• Elisabeth Nerem, 3D 
• Synne Katri Grefsgård, 5C 
• Pål Jostein Didriksen, 2D 
• Anders Løkke, 2A 
• Jeanett Jonassen, 5B 
• Annie Petersson, 1A 
• Tana Nordal, 4B 
• Christiane Dietzler, 3C 
• Ewelina Ciesielska 3B 
• Merete Åkerøy, 6C 
• Christina Lukerstuen, 6A 
• Håkon Lundblad, 1C 
• Chloé Plaissy, 1B 
• Camilla Salvesen, 3A 

 

Til stede fra skolen: 
Ingunn Cecilie Sørdal Gregersen, rektor 

Antonietta (Netta) Calenius-Lillelid (AKS) 

 

1. Informasjon fra skolens ledelse 

Fra skolen: 
17. mai: Skolen ønsker å legge til rette for å gjennomføre barnetoget i 2025. Dette forutsetter at 
en lærer fra hvert trinn kan delta, i tillegg til ledelsen. Deltakelse i barnetoget forutsetter også at 
nok foreldre kan stille som ledsagere, at alle følger avtalt plan og at foreldre og barn melder seg 
på i tide. Det har pleid å være ca 300 barn fra FNS i toget tidligere år. Ny status kommer i neste 
FAU-møte. 

Gjenglemt tøy følges opp jevnlig, og det er viktig at klærne er merket med fullt navn. Klær vil bli 
lagt ut i kunnskapstrappa nå i januar, foreldre får informasjon i skolemelding. 

Strøing i skolegården: Dette utføres i regi av Oslobygg, og av vaktmesteren, men ikke alltid så 
raskt som ønsket. Foreldrene oppfordres til å sende brodder med barna. 



Fotballbanen: Skjevhet skal utbedres på reklamasjon i løpet av våren. 

Informasjon om nasjonale prøver og elevundersøkelsen er under bearbeidelse, og blir presentert 
for FAU 4. februar. 

Oslohjelpa i bydel Sagene (underlagt NAV) er et lavterskeltilbud skolen har samarbeid med, i 
tillegg til samarbeid med skolehelsetjenesten og barnevernstjenesten. Skolen oppretter kontakt 
med Oslohjelpa når det er aktuelt og foreldrene samtykker til det. 

Driftsstyret trenger en ny vara fra foreldregruppa (trenger ikke være i FAU). Driftsstyret fatter blant 
annet vedtak i saker knyttet til skolens budsjett og skolens planarbeid innenfor gjeldende lovverk 
og politiske vedtak. Styret møtes fem ganger i året. Det er pålagt at styret skal ha 3 
vararepresentanter fra foreldregruppa. Interesserte kan gi beskjed direkte til skolen. 

Åpen vinterferieskole arrangeres for 5.-7. trinn. 

Skolen søker om midler fra bydelen til å arrangere skolefrokost i 2025. 

Stillingen som konsulent ved kontoret er lyst ut og det er mottatt søknader. 

Det var innbrudd på skolen i desember. Mobiltelefoner, nettbrett og PCer ble stjålet. Saken er 
meldt til Datatilsynet. Pga. tofaktorinnlogging er ikke personopplysninger på avveie.  

Arrangementsgruppa har oppfordret skolen til å forberede kunstverk til utstilling på påskekafé 
uka før påskeferien. Dette er allerede innarbeidet i skolens årshjul. 

 

Fra AKS:  
AKS minner igjen om at de planlegger bemanning og turer ut fra antall påmeldte barn, så det er 
viktig at man melder på sine barn ut fra en plan om at de skal delta, og at det gis beskjed om 
fravær. 

Nytt skoleår planlegges, med skolestarterklubb fra februar.  

Netta orienterte om permisjoner og pågående rekruttering av elevveiledere. 

 

2. Informasjon fra FAU-leder 
 

Kommunikasjon: 
Referat fra FAU-møtene sendes regelmessig ut til foreldrene på skolemelding og publiseres på 
skolens nettside. Det er foreldrenes oppgave å sette seg inn i referatene og engasjere seg i det 
som skjer ved skolen. FAU-representantene på hvert trinn skal sørge for at foreldrene kan 
medvirke i skolens virksomhet og dele sine synspunkter 

Hvilke kommunikasjonskanaler brukes på trinnene, og hvordan kan FAU kommunisere med 
foreldrene? Mange klasser bruker Spond. Noen bruker Facebook. 

Det er mulig å legge brev i barnas mapper i sekken når det er viktig å nå ut til alle. Det er også 
mulig for foreldre å sende melding til andre foreldre i skolemelding (forutsatt at foreldrene har 
samtykket til å være synlig på skolemelding). 



For klasser som ikke har en aktiv kanal, bør man diskutere med kontaktlærer hvordan dette kan 
opprettes. 

Klassekontakt, FAU-representant og kontaktlærer bør samarbeide om å få på plass en 
kommunikasjonskanal for klassen dersom dette ikke er på plass, og gjerne ta det opp som tema 
på vårens foreldremøte. 

 

17. mai: 
FAU ønsker å bidra til å få tilstrekkelig foreldredeltakelse og felles kjøreregler for 17. mai-toget. 
Saken diskuteres videre når skolen har undersøkt mer til neste FAU-møte i februar. 

 

3. Status fra arbeidsgruppene 

17. mai 
Arbeidet med å planlegge arrangement på skolen er i gang. 

 

Trafikkgruppa 
Det er bekymring for elevenes skolevei med tanke på veiarbeid, snømengder og brøytekanter. 
Konkrete situasjoner, f.eks. manglende brøyting, kan meldes til Bymiljøetaten på Bymelding med 
bilde. 

Det er ønske om å undersøke nærmere om hjertesoner, og vurdere tiltak som innstramming av 
kryss, opphøyd gangfelt, lysregulering osv. 

 

Arrangementsgruppa 
Påskekafé er et fast innslag ved FNS hvor skolebarna får anledning til å vise frem 
læringsrommene sine og alt de har laget i løpet av skoleåret. Dato for årets arrangement er 10. 
april. Som før er det ønskelig at foreldre bidrar med mat eller bakst/kaker. Mer informasjon om 
arrangementet kommer når det nærmer seg.  
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